

Χρησιμοποιείται για να συγκρίνουμε δύο ανθρώπους ή πράγματα μεταξύ τους. 

1)  Τα μονοσύλλαβα και (τα περισσότερα) δισύλλαβα επίθετα σχηματίζουν τον  συγκριτικό βαθμό ως εξής:

slow (αργός)   slower (πιο αργός)

· Αν το επίθετο τελειώνει σε -e, τότε προσθέτουμε μόνο το γράμμα -r.

nice (καλός)  nicer (πιο καλός)

· Αν το επίθετο τελειώνει σε σύμφωνο και πριν από αυτό υπάρχει φωνήεν που τονίζεται, τότε το τελικό σύμφωνο διπλασιάζεται:

big (μεγάλος)    bigger (πιο μεγάλος)
· Αν το επίθετο τελειώνει σε -y και πριν από αυτό υπάρχει σύμφωνο, τότε το -y φεύγει και προσθέτουμε την κατάληξη -ier.

heavy (βαρύς) heavier (πιο βαρύς)
Προσοχή!

good-better (καλός-καλύτερος)

bad-worse (κακός-χειρότερος)

little-less (λίγος-λιγότερος)

much/many- more (πολύς-περισσότερος)

far-farther/further (μακριά- πιο μακριά)

Δες το παράδειγμα:

My sister is older than me. (H αδερφή μου είναι μεγαλύτερη από εμένα.) 
2) Αν το επίθετο έχει πάνω από δύο συλλαβές, ο συγκριτικός βαθμός σχηματίζεται βάζοντας μπροστά από το επίθετο τη λέξη more.
Football is more exciting than volleyball. (Το ποδόσφαιρο είναι πιο συναρπαστικό από το βόλεϊ).






